



MAR - 5 1985

**NOTICE OF TEMPORARY APPROVAL**

Company: NCR Canada Limited  
6865 Century Avenue  
Mississauga, Ontario  
L5N 2E2

Type of Device: Electronic Cash Register.

Model Number: 2126 Stand alone or modular.

Permission is granted to interface the NCR model 2126 to scales approved on the following Notices of Approval:

S.WA-883 Rev. 1; S.WA-976, S.WA-1018 Rev. 6; S.WA-1040 Rev. 2; S.WA-1083 Rev. 1; S.WA-1119 Rev. 4; S.WA-1144 Rev. 3; S.WA-1146 Rev. 2; S.WA-1150 Rev. 1; S.WA-1151 Rev. 2; S.WA-3086 Rev. 1; and S.WA-3149.

Compliance with the following requirements is a condition of this temporary approval.

(1) The Head, Mass Laboratory, Legal Metrology Branch, Department of Consumer and Corporate Affairs, at Ottawa, shall be notified in writing prior to installation of each device sold, leased or otherwise disposed of for use in trade and the total number of devices installed shall not exceed 220.

(2) Each model 2126 inspected and verified by Weights and Measures which does not print lower case kilogram (kg) or gram (g), must be retrofitted to comply with Schedule I, Part I of the Weights and Measures Act, on or before March 5, 1987.

**AVIS D'APPROBATION TEMPORAIRE**

Société: NCR Canada Limited  
6865 Century Avenue  
Mississauga, Ontario  
L5N 2E2

Appareil: Caisse électronique.

No. de modèle: · 2126 autonome ou modulaire

Permission a été accordée pour utiliser le modèle NCR 2126 avec des appareils de pesage approuvés par les avis d'approbation suivantes:

S.WA-883 Rev. 1; S.WA-976; S.WA-1018 Rev. 6; S.WA-1040 Rev. 2; S.WA-1083 Rev. 1; S.WA-1119 Rev. 4; S.WA-1144 Rev. 3; S.WA-1146 Rev. 2; S.WA-1150 Rev. 1; S.WA-1151 Rev. 2; S.WA-3086 Rev. 1; et S.WA-3149.

La présente approbation temporaire est accordée sous réserve de conformité aux exigences suivantes.

(1) L'agent principal du Laboratoire des masses de la Direction de la Métrieologie légale, Ministère de la Consommation et des Corporations, à Ottawa, doit être notifié, par écrit, à l'avance de l'installation de chaque appareil vendu, loué ou cédé de quelques autres façons pour utilisation dans le commerce, et le nombre total des installations ne doit pas dépasser 220.

(2) Chaque modèle 2126 inspecté et vérifié par poids et mesures, qui n'imprime pas le cas bas du kilogramme (kg) ou du gramme (g) doit être ré-adapté pour se conformé avec l'annexe I, Partie I de la Loi sur les poids et mesures, le ou avant le 5 mars 1987.

Unless its extension is authorized in writing, by the undersigned, this temporary approval shall expire two years from date of issue.

A moins que l'extension soit autorisée, par écrit, par le soussigné, la présente approbation expire à deux années de la date d'émission.



W.R. Virtue

Chief, Legal Metrology Laboratories

Chef, Laboratoires de Métrologie légale

MAR - 5 1985

File Number/ Numéro de dossier:  
O6922-N206